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Nicușor Dan: Discuțiile cu Comisia Europeana - în curs; sunt optimist ca da credit

noii puteri de la București

Președintele Nicușor Dan a declarat, luni, întrebat daca ramâne  valabil angajamentul ca nu va crește TVA,

ca 'de la acea declarație  pornește discuția cu privire la reforma fiscala', menționând și ca  discuțiile cu

Comisia Europeana sunt în curs și este foarte optimist ca  executivul de la Bruxelles va da 'credit' noii

puteri de la București.

Întrebat, la Parlament, dupa depunerea juramântului pentru funcția de  președinte, daca ramâne valabil

angajamentul ca nu va crește TVA și daca  vor putea fi creșteri de taxe și impozite în perioada urmatoare,  Nicușor

Dan a spus: 'De la acea declarație pornește discuția cu privire  la reforma fiscala'.

Legat de posibilitatea ca României sa-i fie suspendate plațile din  Programul de Coeziune și din PNRR, daca nu

vor fi luate masuri pâna la 4  iunie, Nicușor Dan a spus ca 'e discuție în curs cu Comisia Europeana'.

'Eu sunt foarte, foarte optimist ca oamenii de acolo dau credit noii  puteri de la București, pentru ca nu poți sa faci

în câteva zile ce nu  s-a facut în câțiva ani. Riscul nu este... pâna la fonduri europene,  discuția e îndepartata.

Problema este de credibilitate a noastra pe  piețele financiare și în zona de investiții. Problema este rata mare a 

dobânzii pe care noi o platim în momentul asta. Și ceea ce trebuie sa  facem e sa dam un plan, cum am spus,

2025-2026, din care sa rezulte și  sa reduca deficitul și sa dea și un plan de stabilitate', a explicat  Nicușor Dan.

El a mai spus ca pe aceasta chestiune nu vrea sa discute despre trecut.

'Daca discutam despre trecut, ne ducem într-o zona electorala, acuze,  cine a cheltuit, cine a marit. Nu vreau sa

discutam asta. Însa, daca noi  tot promitem de trei ani Comisiei Europene, eu cred ca avem un ragaz de  câteva

saptamâni acum, având în vedere aceasta schimbare de direcție,  pentru a corecta lucrurile', a aratat Nicușor Dan.

Președintele a menționat, întrebat daca e nevoie ca partidele sa vina cu  alți miniștri, ca 'ar fi bine ca oamenii pe

care românii îi vad sa nu  fie exact cei pe care i-au respins la vot, sigur'.

Despre participarea la ședințe de guvern, Nicușor Dan a raspuns: 'Când  va fi nevoie, da, dar cred ca o sa avem o

colaborare foarte buna cu  Guvernul'.
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